
Dámy a pánové, vážené ko-
legyně, vážení kolegové,
již brzy nenávratně skon-
čil rok 2024 a já k Vám 
dnes promlouvám  
s pocitem hluboké 
vděčnosti a pokory. Ten-
to rok mi opět potvrdil, 
že vedení nemocnice není 
jen o číslech, strategiích  
a plánech, ale především o li-
dech – o Vás, našich zaměstnan-
cích a pacientech, kteří jsou srdcem naší nemoc-
nice v Kyjově.
Když jsem před dvěma lety přijal roli ředitele Ne-
mocnice Kyjov, stanovil jsem si jednoduchý, ale 
jasný cíl: přesměrovat nemocnici směrem k lidem. 
Přál jsem si, aby každý zaměstnanec cítil, že je 
nepostradatelnou součástí pozitivní proměny 
naší nemocnice, a aby každý pacient věděl, že se 
na nás může spolehnout ve chvíli, kdy to bude 
potřebovat. Dnes mohu říct, že jsme na této cestě 
udělali první důležité kroky, které jsou začátkem 
dlouhé a smysluplné cesty k našemu společnému 
cíli: efektivní a zdravé nemocnici.
Lidský život je konečný, ale některé myšlenky, 
vize a cíle mohou přetrvat daleko za naše vlastní 
působení. A to je pro mě zásadní – aby odkaz, 
který jsme společně vytvořili, pokračoval a byl 
dále rozvíjen.
V dnešní době, kdy se na naší planetě opět roz-
hořelo spoustu násilí a kdy se den co den kon-
frontujeme s různými krizemi, je velmi důležité si 
uchovat vnitřní mír a nadhled. Pocit sebenaplně-
ní, spokojenost se svou prací a dobré pracovní kli-
ma jsou jedny z klíčových nástrojů, jak tyto krize 
zvládat.
Na naši budoucnost se dívám s velkým optimi-
smem, protože to, co jsme společně dokázali, 
je důkazem naší ochoty k pozitivním změnám. 
V příštím roce naši nemocnici čeká řada nových 
projektů. Začneme projektováním nové porodni-
ce, stavbou urgentního příjmu, obnovou CT pří-
stroje a budováním nových parkovacích míst pro 
zaměstnance i pacienty. Parkování je naší věčnou 
výzvou, ale jsem přesvědčen, že společně tuto si-
tuaci zlepšíme. Z dalších projektů zmíním rekon-
strukci stravovacího provozu, odběrového místa 
na hematologii a zprovoznění výdejny zdravot-
nických pomůcek. Plánujeme také zahájení pro-
jektování potrubní pošty a mnoho dalších aktivit, 
které naši nemocnici posunou kupředu.
Nadále chceme zajistit ekonomickou stabilitu ne-
mocnice, abychom mohli pokračovat v cyklických 
odměnách pro naše zaměstnance. Děkuji Vám 
všem za Vaši každodenní práci, za Vaši oddanost 
pacientům a za to, že tvoříte skvělé pracovní pro-
středí. Děkuji také našim pacientům za důvěru  
a přízeň, kterou naší nemocnici věnovali.
Jsem pevně přesvědčen, že společně dokážeme 
překonat všechny výzvy a že následující rok bude 
plný úspěchů, radosti a spokojenosti.
Přeji Vám všem krásné Vánoce a šťastný nový rok!

MUDr. Jiří Vyhnal, ředitel Nemocnice Kyjov

Regionální onkologické centrum Nemocnice 
Kyjov pokračuje úspěšně ve spolupráci 
s Masarykovým onkologickým ústavem v Brně
Nemocnice Kyjov prostřednictvím svého regionálního onkologické-
ho centra posiluje úzkou spolupráci s Masarykovým onkologickým 
ústavem (MOÚ) v Brně. Pacientům z regionu spolupráce umožňuje 
čerpat špičkovou onkologickou péči přímo v Nemocnici Kyjov bez 
nutnosti dojíždění, odborná veřejnost má zase možnost přispět 
k rozvoji svých odborných znalostí v oblasti léčby a diagnostiky ná-
dorových onemocnění, a to díky odborným seminářům, které v rám-
ci spolupráce připravili lékaři z MOU Brno a specialisté z regionál-
ního onkologického centra v Kyjově. První se uskutečnil v polovině 
listopadu.
„Jedná se o sérii seminářů zaměřených na multidisciplinární přístupy 
k léčbě častých i vzácnějších nádorů trávicího traktu, urologických 
nádorů, karcinomu prsu nebo plicních nádorů. Semináře se věnují té-
matům, která se objevují na jednání multioborových indikačních ko-
misí našeho regionálního onkologického centra. Pravidelně se schází 
komise pro nádory trávicího traktu a komise specializovaná na nádo-
ry prsu. Velmi úzká spolupráce je také s plicním a urologickým od-
dělením Nemocnice Kyjov,“ uvedl MUDr. Jiří Tomášek, Ph.D., vedoucí 
lékař regionálního onkologického centra Kyjov. 
První multioborový seminář byl věnován nádorům žlučových cest  
a hepatocelulárnímu karcinomu. Komplexní péče o tyto pacienty je 
typicky multioborová. Právě proto se na semináři sešli odborníci 
z chirurgie, gastroenterologie, radiologie, vnitřního lékařství a samo-
zřejmě onkologie. Úzká spolupráce se specializovanými brněnskými 
pracovišti zajišťuje plnou dostupnost všech typů onkologické péče 
pro pacienty našeho regionu. Příkladem může být na semináři zmi-
ňovaný případ pacienta s hepatocelulárním karcinomem, což je jeden 
z nádorů jater, který byl v letošním roce zařazen do transplantač-
ního programu v Centru kardiovaskulární a transplantační chirurgie  
v Brně. Transplantace jater v tomto případě vyléčí současně dvě zá-
važné nemoci. Jednak nádor jater, jednak jaterní cirhózu. 
V současnosti patří Nemocnice Kyjov mezi první tři pracoviště regio-
nálního charakteru v ČR, která poskytují biologickou léčbu onkologic-
kým pacientům. Působí zde pět lékařů, z nichž čtyři dojíždějí 
z MOÚ Brno, což svědčí o vysoké úrovni odborné spolupráce v rámci 
poskytované péče.
„Delegujeme nejvíce péče do regionů díky dobře nastavené spolu-
práci mezi regionálními onkologickými centry a Masarykovým on-
kologickým ústavem. Nemocnice Kyjov potvrzuje svou pozici jako 
přední poskytovatel onkologické péče v  regionu. Naše spolupráce  
s Masarykovým onkologickým ústavem je klíčová pro zajištění nej-
modernějších léčebných metod a technologií pro naše pacienty. Díky 
této alianci můžeme nabídnout komplexní a efektivní onkologickou 
péči, která je přizpůsobena individuálním potřebám každého pacien-
ta,“ uvedl MUDr. Tomášek.
V rámci plánování budoucích aktivit má Nemocnice Kyjov v úmyslu 
pořádat další onkologicky zaměřené semináře v příštím roce. Budou 
určeny pro lékaře specialisty v oborech chirurgie, urologie, radiolo-
gie, gastroenterologie a onkologie. Díky této spolupráci jsou pacienti 
zajištěni nejen odbornou péčí, ale také přístupem k nejnovějším lé-
čebným metodám a technologiím, které přispívají k jejich rychlejšímu 
zotavení a zlepšení kvality života.
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Poskytujeme konzultace v oblasti výživy  
a dietologie. Potřebujete poradit? Stačí 
se telefonicky objednat. Edukace diabeti-
ků, poradenství u onkologických pacientů, 
edukace pacientů po bariatrické operaci,  
v malnutrici (podvýživě), redukce hmotnos-
ti, měření na bioimpendační váze, výživová 
doporučení pro pacienty s onemocněním 
zažívacího traktu, stanovení specifických 
diet podle druhu onemocnění...

Kyjov, vchod L2
Po – Pá  7:00 – 14:00
tel.:  518 601 900, 518 601 288

OOP Veselí nad Moravou
St 7:00 – 14:00
tel.:  601 312 588

„Udělejte si čas na své zdraví dříve, než 
budete nuceni si udělat čas na svou nemoc.“

S příchodem nového roku přinášejí náměstci Nemocnice Ky-
jov, kteří tvoří nepostradatelnou součást vedení, své osobní vize  
a plány pro nadcházející období. V aktuálním vydání Nemocnič-
ních listů sdílejí své pohledy na rozvoj jednotlivých oblastí nemoc-
nice, zlepšování péče o pacienty i podporu zaměstnanců. Inspiruj-
te se a zjistěte, co nás v roce 2025 čeká!

Slovo ředitele nemocnice
V roce 2025 nás čeká řada klíčových výzev, které budou smě-
řovat k dalšímu rozvoji a modernizaci naší nemocnice. Jedním z 
hlavních projektů bude příprava rekonstrukce gynekologického 
oddělení, která přinese komfortnější prostředí pro pacientky i per-
sonál. Velmi významnou investicí je také plánovaná stavba nové-
ho urgentního příjmu, který posílí naše kapacity pro akutní péči, 
a rekonstrukce stravovacího provozu, jež povede ke zkvalitnění 
poskytovaných služeb. Naše cíle jsou jasné – chceme nemocnici 
nejen udržovat, ale i dále rozvíjet a připravit ji na budoucí potře-
by pacientů. Nadále budeme také posilovat naše postavení v síti 
jihomoravských nemocnic, abychom byli spolehlivým partnerem v 
poskytování zdravotní péče v našem regionu.
Těšíme se na další rok, který přinese nejen nové výzvy, ale i příleži-
tosti posunout Nemocnici Kyjov o další krok vpřed.

MUDr. Jiří Vyhnal
ředitel Nemocnice Kyjov

Provozně-technický úsek
V rámci provozně-technického úseku nás v příštím roce čeká 
mnoho akcí. Mezi nejzásadnější patří modernizace stravovacího 
provozu, která začne na přelomu dubna a května. Pokud vše půjde 
dle plánu, dokončíme ji do konce roku 2025. V průběhu roku 2025 
bychom také rádi dokončili instalaci klimatizací, významně vylep-
šili parkování v areálu a dotáhli schválené a připravené akce, jako 
jsou modernizace odběrového místa HTO, oprava bazénu RHB  
a ambulance kožní III.

Ing. Milan Škarka, Ph.D. MBA , provozně-technický náměstek

Obchodní úsek
Moderní přístrojové vybavení je klíčové pro kvalitní a bezpečnou 
péči o pacienty. Prioritou je pořízení nového přístroje SPECT pro 
nukleární medicínu, který čeká na schválení Jihomoravským kra-
jem, a nového výpočetního tomografu CT. Současně obchodní 
úsek připravuje modernizaci nemocničních lékáren včetně vybu-
dování specializované prodejny zdravotnických potřeb. Oddělení 
zdravotnické techniky ve spolupráci s oddělením veřejných zaká-
zek pracuje na zrychlení procesu nákupů nových přístrojů pro za-
jištění kvalitní péče o pacienty.

Mgr. Jan Šebek Cholewa, MBA, zástupce ředitele, 
personální náměstek, pověřen řízením OÚ

Personální oddělení a HR
Cílem personálně-mzdového oddělení je pokračovat v plánu za-
měřeném na získávání nových pracovníků, posilování firemní kul-
tury a zvyšování spokojenosti zaměstnanců. Budeme digitalizovat 
personální procesy pro efektivnější a jednodušší práci a dále zlep-
šovat pracovně lékařskou péči a BOZP. Rozšiřujeme spolupráci 

s Klvaňovým gymnáziem a střední zdravotnickou školou a nově 
vznikající Vyšší odbornou školou (VOŠ). Tímto přístupem usilu-
jeme o vytvoření stabilního a podpůrného pracovního prostředí, 
které přispívá k vysoké kvalitě poskytované péče.

Mgr. Jan Šebek Cholewa, MBA,  
zástupce ředitele, personální náměstek

Léčebně preventivní péče
Známou pravdu, že základem zdravotní péče jsou lidé, je třeba 
převést do praxe. Nejde jen o akvizici nových zdravotníků, ale 
i o to, aby se ti stávající u nás cítili dobře. Adekvátní ohodnocení 
nejen ekonomické, kolegialita, příjemné pracovní prostřední a po-
zorné naslouchání vedení jejich problémům by mělo zajistit, aby  
u nás lékařky a lékaři, resp. všichni zdravotníci rádi pracovali a aby 
informace o své spokojenosti předávali dál. Protože specializace 
ve zdravotnictví strmě narůstá, máme dále v plánu zahájit sezna-
mování se s novinkami jednotlivých oborů formou krátkých vý-
měnných seminářů mezi jednotlivými odděleními. Rád bych, aby 
se každý den ukazovalo, že péče o pacienty v okresní nemocnici 
není o nic horší než v nemocnicích vyššího typu.

MUDr. Jaromír Bernátek, náměstek léčebně preventivní péče

Ekonomický úsek
Rok 2025 bude hlavně naplněn přípravami na úspěšnou realiza-
ci projektu „Elektronizace procesů Nemocnice Kyjov“. Jedná se 
o projekt zasahující do oblasti účetnictví, žádankového systému, 
veřejných zakázek, zdravotnických přístrojů a dalších navazujících 
oblastí, které souvisí s komplexním chodem naší nemocnice. Tento 
projekt byl vyvolán potřebou „držet krok“ s aktuálními trendy dneš-
ní doby.  Současně také potřebou splnit zákonné povinnosti v ob-
lasti spisové služby a archivnictví. Nemocnice tak naplní svou vizi 
kompletní elektronizace dokladů a procesů v ekonomické oblasti.

Ing. Zdeněk Buštík, MBA, ekonomický náměstek

Ošetřovatelská péče
Plány pro rok 2025 by se na úseku ošetřovatelské péče daly shrnout 
do dvou oblastí. První z nich je další zvyšování kvality poskytované 
ošetřovatelské péče na vysoké úrovni potvrzené při akreditaci v říj-
nu letošního roku. To znamená například aktivní účast sester speci-
alistek při péči o onkologicky nemocné pacienty, kteří mají PICC ka-
tetry či porty, ale i o hospitalizované pacienty s různými invazivními 
vstupy (močový katetr, žilní katetr apod.) tak, aby byl maximálně 
zajištěný jejich komfort a bezpečí. Patří sem však i další rozvíjení 
aktivit jako například sledování kvality výživy pacientů a zajištění 
nutriční péče, péče o pacienty v poradnách pro pacienty se stomií  
a v neposlední řadě péče o maminku a dítě po porodu v domácím 
prostředí.

Druhá oblast se týká posílení role odborného mentora pro nové 
zaměstnance především v době adaptačního procesu, zajištění 
dalšího vzdělávání pracovníků úseku ošetřovatelské péče v růz-
ných oblastech od specializované ošetřovatelské péče po školení 
pracovníků v komunikaci či reakcích v krizových situacích.

Mgr. Veronika Neničková, MBAce, náměstkyně pro 
ošetřovatelskou péči, ombudsman Nemocnice Kyjov

Jak vidí budoucnost vedení Nemocnice Kyjov?

Hledáte nutriční poradnu? 
Najdete ji v Nemocnici Kyjov



V rámci pokračujícího vzdělávání zdra-
votníků se v naší nemocnici uskutečnily 
dva kurzy zaměřené na péči o pacienty 
se stomií. První kurz proběhl již v březnu, 
v prosinci jsme přivítali účastníky dalšího. 
Tyto kurzy organizujeme ve spolupráci s 
firmou Dansac a jsou součástí odborné-
ho vzdělávání sester naší nemocnice.
Zaměřujeme se na základní péči o pa-
cienty se stomií, konkrétně kolostomií 
a urostomií. Setkání se účastnily sestry 
z chirurgického, urologického, interního 
oddělení a oddělení ošetřovatelské péče 
Veselí nad Moravou, kde jsou pacienti se 
stomií častěji hospitalizováni.
Kurz byl rozdělen do teoretické a 
praktické části. Teoretickou část ved-
la Zdeňka Vyležíková z firmy Dansac, 
která se zaměřila na zásady ošetře-
ní stomie, výběr vhodných pomůcek  
a edukaci pacienta. Praktickou část pak 
zajistila stomická sestra Nemocnice Ky-
jov Lenka Němcová, která účastníkům 
ukázala správnou techniku ošetření sto-

mie a řešení možných komplikací.
Pro sestry bylo toto setkání velkým příno-
sem, protože jim poskytlo potřebné zna-
losti a dovednosti pro péči o pacienty, kte-
ří se neobejdou bez speciálního ošetření.

Základní kurz péče o stomie a vzdělávání sester

Vánoce jsou časem nezaměnitelné atmosféry, která zavládla i na 
našem ortopedickém pracovišti. Letos zdravotníci přidali do pra-
covního prostředí trochu svátečního kouzla – a to doslova! Celé 
oddělení obléklo vánoční kabát a kolegové z ortopedie si připra-
vili překvapení pro pacienty. Ti se mohou těšit nejen na odbornou 
péči, ale i na veselou náladu, která k Vánocům neodmyslitelně 
patří. Děkujeme všem kolegům, kteří přispěli svou kreativitou  
k tomu, aby i v kyjovské nemocnici zavládla vánoční pohoda.

Na dětském oddělení to vypadalo jako v pohádce – dětské 
oddělení rozzářila čertovská vizita. Mikuláš, anděl a čerti na-
vštívili naše malé pacienty, což pravidelně k Mikuláši v naší 
nemocnici neodmyslitelně patří. Během návštěvy rozdával 
Mikuláš drobné dárky, zatímco anděl přinášel úsměvy a po-
vzbuzení. Naši malí pacienti tak na chvíli zapomněli na svoje 
starosti a celý den se nesl v duchu pohádkových bytostí.
Děkujeme všem, kteří pomohli tuto kouzelnou akci připravit, 
a také našim pacientům, kteří byli při vizitě ti nejstatečnější!

Letos jsme poprvé připravili pro naše za-
městnance voňavý vánoční punč, který roz-
zářil mikulášský den na našich pracovištích 
v Kyjově i Veselí nad Moravou. Horký nápoj, 
sváteční atmosféra a milá setkání s kolegy 
vytvořily příjemnou předvánoční náladu na-
příč oběma pracovišti.
Děkujeme všem, kdo si přišli užít chvilku po-
hody, a těšíme se, že z této akce uděláme 
novou tradici.

Nová pacientská lůžka jako 
vánoční dárek pro naše oddělení!
Ještě před Vánoci dorazil do Nemocnice Kyjov krásný 
„Ježíšek“ od firmy LINET spol. s r.o. V podobě zcela no-
vých pacientských lůžek jsme obdarovali hned tři oddě-
lení. Ortopedické oddělení získalo 22 lůžek, pracoviště 
chirurgie III. 21 lůžek a dětská jednotka intenzivní péče 
jedno speciální lůžko s váhou. Celá veřejná zakázka, 
která přišla na 2,8 milionu Kč bez DPH, byla hrazena  
z našich vlastních zdrojů. Nová lůžka znamenají nejen 
větší pohodlí pro pacienty, ale i efektivnější práci pro 
naše zdravotníky. Věříme, že nové vybavení ještě více 
přispěje ke kvalitě péče, kterou poskytujeme.



Porodnice Kyjov, součást Nemocnice Kyjov, představuje moderní 
centrum porodnické péče, které kombinuje odborné zázemí, špičkové 
technologie a přátelský přístup k rodičkám. Díky plánovaným inves-
ticím i inovativnímu přístupu se porodnice stále rozvíjí a poskytuje 
budoucím maminkám kvalitní péči založenou na jejich individuálních 
potřebách. Pod vedením primáře MUDr. Pavla Kostky se porodnice 
v Kyjově snaží nejen o vysokou odbornou úroveň, ale i o vytvoření 
příjemného a vstřícného prostředí pro každou maminku a její rodinu.
Novinky pro lepší porodní zážitek
Modernizace a přístup zaměřený na komfort rodiček jsou ve středu 
pozornosti kyjovské porodnice. Například porodnický gauč umož-
ňuje flexibilní polohy během porodu a následný odpočinek, což je 
pro mnohé rodičky klíčové. Další inovací je zavedení bylinné napářky  
a aromaterapie, které přispívají k uvolnění svalů a snižují bolest.
„V současnosti testujeme používání bezdrátové varianty přístroje, 
který u porodu pozná každá maminka, a to monitoru ozev plodu. Je 
to nejdůležitější přístroj sledující stav nenarozeného miminka v těle 
matky. V jeho bezdrátové variantě odpadá nutnost být při monitoraci 
na jednom místě, jen ležet a nehýbat se. Lze používat i ve sprše.  Je 
obecným trendem, že porodnice vycházejí vstříc požadavkům rodiček. 
Není to ani tak konkurenční boj, spíš porodnicím došlo, že reagování na 
požadavky, které zlepšují komfort rodiček, má i pozitivní medicínské 
dopady. Snižuje se stres nastávajících maminek i partnerů, a to se od-
razí kromě jiného i v lepším průběhu vlastních porodů, menším počtu 
komplikovaných porodů a zlepšení spolupráce rodiček na hladkém prů-
běhu porodu,“ vysvětluje primář MUDr. Kostka.
Rautové stravování – nepřetržitá podpora výživy maminek
Dalším krokem je zavedení rautového celodenního stravování, které 
tady maminky oceňují už druhým rokem – osvědčilo se. „Zavést rautové 
stravování nás přiměly dva motivy. Jedním z nich byla dlouhodobá ne-
spokojenost rodiček se stavem stravování. Ta je, troufám si říct, většině 
nemocnic společná. A druhým byla specifická situace, v které vlastně 
naše maminky jsou, na rozdíl od pacientů na jiných odděleních, a to, že 
si nemůžou v určený čas jen tak odběhnout, když se podává např. teplá 
večeře. Protože právě kojí, pečují, přebalují…“ vysvětluje MUDr. Kostka. 
Díky rautovému servisu mohou maminky jíst v okamžiku, který jim vy-
hovuje, aniž by musely přerušovat péči o své dítě.

Podpora i po odchodu z porodnice 
Kyjovská porodnice se angažuje i v podpoře maminek po návratu 
domů, kdy mohou využít služeb porodní asistentky, která je navště-
vuje a pomáhá jim s péčí o novorozence. „Naší nejnovější službou je 
možnost návštěv porodní asistentky v domácím prostředí. Asistent-
ka mamince pomůže s kojením, péčí o novorozence, kontrolou stavu 
po porodním poranění a přispěje ke zvýšení sebedůvěry novopečené 
maminky ve vlastní schopnosti,“ říká primář Kostka. Díky této službě, 
hrazené pojišťovnou, získávají rodičky potřebnou pomoc přímo doma.
Dlouhodobé investice a modernizace
Porodnice Kyjov plánuje v rámci širšího investičního plánu rekon-
struovat Gynekologicko-porodnický pavilon, který kromě moderního 
vybavení nabídne i ekologická opatření a digitalizaci péče. „Digitální 
transformace hraje v našem plánu zásadní roli, neboť investujeme do 
elektronické dokumentace, online rezervací a dalších pokročilých tech-
nologií. To nejen zvyšuje efektivitu naší práce, ale také zlepšuje dostup-
nost a kvalitu služeb pro naše pacienty. Modernizace je pro nás klíčová, 
protože nám umožňuje lépe reagovat na současné i budoucí potřeby 
našich pacientů a udržet se na špici v oblasti porodnické péče v  re-
gionu,“ vysvětluje zástupce ředitele Nemocnice Kyjov, náměstek Mgr. 
Jan Šebek Cholewa, MBA. Tento rozvoj reflektuje důraz na efektivitu, 
ekologii a přístup zaměřený na pacienty.
Důraz na osobní přístup a spolupráci s odborníky
Porodnice také spolupracuje s perinatologickým centrem v Brně pro 
péči o rizikové porody. „Naše nejdůležitější spolupráce mimo nemocnici 
je s tzv. perinatologickým centrem v Brně, tedy zařízením, které pečuje 
o porody v nízkých týdnech a kam posíláme též vysoce rizikové rodičky 
ke specializované péči nebo k porodu,“ vysvětluje MUDr. Kostka.
Porodnice Kyjov je pro budoucí maminky ideální volbou, která spojuje 
profesionalitu s osobním přístupem, a nabízí péči, která bere ohled na 
potřeby a přání každé rodičky. Strategická lokalita v srdci Slovácka za-
ručuje snadnou dostupnost pro rodiny z celého kraje. Porodnice Kyjov 
tak nabízí ideální kombinaci odbornosti, moderního vybavení a osob-
ního přístupu, což z ní činí vynikající volbu pro narození vašeho dítěte.

Porodnice Kyjov – moderní péče s individuálním přístupem 
v centru Jihomoravského kraje

Personální situace v Nemocnici Kyjov
Jako jeden z největších zaměstnavatelů v regionu Slovácka věnuje-
me velkou pozornost personální otázce. I díky tomu v rámci sester-
ského personálu nemáme žádný problém při obsazování pracovních 
míst. U lékařského personálu se nám výrazně daří nábor na oddělení 
chirurgie, ortopedie, gynekologie a ARO. Aktuálně hledáme přede-
vším lékaře pro interní, infekční a neurologické oddělení. Celkově je 
personální situace v Nemocnici Kyjov stabilizovaná, ale stejně jako 
ostatní nemocnice v České republice se potýkáme s obecným nedo-
statkem zdravotnického personálu, který je dán především legislativ-
ními podmínkami a nerovnoměrným rozložením lékařů v regionech.
Daří se nám postupně obsazovat volné pozice díky komplexnímu pří-
stupu k náboru. Nabízíme stipendijní program pro mediky a studenty 
z lékařských oborů a nově nabízíme i stipendia pro chybějící odborné 
nelékařské profese, jako jsou například radiologičtí asistenti. Aktiv-
ně spolupracujeme s lékařskými fakultami a zdravotnickými školami. 
Zřídili jsme pozici interního headhuntera, který se zaměřuje na cílené 
vyhledávání uchazečů, a zároveň máme benefitní program pro za-
městnance, který finančně motivuje k doporučování nových kolegů.
Jednou z priorit, kterou uchazeči v poslední době nejčastěji zmiňu-
jí, jsou vztahy a prostředí na pracovišti. Proto klademe velký důraz 
na adaptaci nováčků a na spokojenost stávajících zaměstnanců, aby 
prostředí zůstalo přátelské a motivující. Na adaptaci nových pracov-
níků se mimo personálního oddělení podílí také odborní mentoři. 
Lékařům zejména nabízíme možnost odborného růstu, moderní pra-
covní prostředí a individuální přístup. Z hmotných benefitů posky-
tujeme širokou škálu výhod, které jsou dnes již standardem. Zvláště 
úspěšný je náš stipendijní program a možnost více druhů ubytování, 
což pomáhá přilákat zdravotníky i ze vzdálenějších regionů.

Jan Šebek Cholewa, personální náměstek

Nemocnice Kyjov spouští nový web pro 
lepší komunikaci s veřejností
Nemocnice Kyjov udělala další krok k moderní a otevřené komu-
nikaci s veřejností. Spustili jsme nový web, který nabízí přehledné 
informace nejen pro pacienty, ale i pro zájemce o zaměstnání či 
studenty hledající praxi nebo budoucí uplatnění.
Nová webová stránka je přizpůsobena současným potřebám – je 
přehledná, responzivní a plná užitečných informací. Najdete zde 
aktuální kontakty na jednotlivá oddělení, přehled služeb, informa-
ce z jednotlivých oddělení, poraden i novinky z dění v nemocnici. 
Nezapomněli jsme ani na kariérní sekci, kde se uchazeči o práci 
dozvědí vše o možnostech spolupráce a volných pozicích.
Věříme, že nový web přispěje k tomu, aby se naše nemocnice sta-
la ještě přístupnější pro každého, kdo potřebuje naši péči nebo  
s námi chce spolupracovat. Navštivte nás na www.nemkyjov.cz  
a objevte vše, co vám můžeme nabídnout!
Pokud chcete být s naší nemocnicí stále v kontaktu, zveme vás, 
abyste nás sledovali i na sociálních sítích, na které se snadno 
dostanete i z našeho nového webu. Naše profily na Facebooku  
a Instagramu pravidelně aktualizujeme a sdílíme zde praktické in-
formace, ale i příběhy ze života nemocnice, akce pro veřejnost  
a mnoho dalšího.
Věříme, že náš nový web i sociální sítě jsou pro vás cestou k rele-
vantním informacím, které potřebujete. Pro nás je to zase způsob, 
jak s vámi zůstat co nejvíce v kontaktu.
Potřebujete na novém webu ještě nějaké informace? Dejte nám 
vědět - media@nemkyj.cz

Materiály připravila Veronika Hollerová, tisková mluvčí Nemocnice Kyjov, hollerova.veronika@nemkyj.cz
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